Moscow
Moscow was first mentioned in the records dated back to the year 1147. 

So Prince Yuri Dolgoruky founded it more than eight centuries ago. Historians have accepted the year 1147 as the start of Moscow’s history. As for me all the people who have come to Moscow should see the Kremlin and Red Square. The Kremlin is a hart of the Moscow. It is the oldest historical and architectural center. On Red Square we can see a monument to Minin and Pozharsky, St. Basil’s Cathedral which was built in the mid-16tth century in memory of the victory over Kazan. Now Moscow is the capital of Russia, it’s political, economic, cultural and commercial center, one of the largest cities in the world. The population of the city is over 9 million. Moscow is the seat of the Russian Parliament and the center of political life. There are more than 80 museums. The largest are the Pushkin Museum of Fine Arts and the State Tretyakov Gallery. The best-known theatre is Bolshoi Theatre. Moscow is a city of students. There ere over 80 higher educational institutions in it.

Перевод текста: Moscow 

Москва была сначала упомянута в отчетах, относился ко времени года 1147. 

Таким образом Принц Юрий Долгоракай основал это больше чем восемь столетий назад. Историки приняли год 1147 как начало истории Москвы. Что касается меня все люди, которые приехали в Москву, должны видеть Кремль и Красную площадь. Кремль - олень Москвы. Это - самый старый исторический и архитектурный центр. На Красной площади мы можем видеть памятник Minin и Pozharsky, Собор С-Базила, который был построен в середине 16tth столетие в памяти о победе над Казанью. Теперь Москва - капитал России, это - политический, экономический, культурный и коммерческий центр, один из наибольших городов в мире. Население города - более чем 9 миллионов. Москва - место российского Парламента и центра политической жизни. Есть больше чем 80 музеев. Наибольшие - Музей изобразительных искусств Пушкина и государство Третьяков Голлерай. Самый известный театр - Театр Bolshoi. Москва - город студентов. Там до более чем 80 институтов в этом.

